
Beschouwing VVD tijdens de begrotingsraad 
 
Dank aan het college voor haar reactie op de Algemene Beschouwingen. 
 
Voorzitter, allereerst de gevolgen van de coronacrisis. 
Het stemt ons tevreden dat het college zich wil blijven inzetten om ondernemers, 
culturele organisaties en sportorganisaties waar mogelijk te faciliteren bij hun 
activiteiten. Laten we proberen de morele en financiële pijn voor gedupeerden te 
verzachten. 
 
In het afgelopen halfjaar heeft de VVD-fractie de vraag gesteld of voor 2020 kan 
worden overgegaan tot kwijtschelding van precarioheffing op terrassen.  
Wij zijn voor de horecaondernemers blij dat dit verzoek nu door het college kan 
worden gehonoreerd. 
 
Maar de gemeente heeft nog een mogelijkheid om lokale en regionale ondernemers 
te helpen. Dit kan door inkooptransacties of aanbestedingen lokaal uit te vragen en 
lokaal te gunnen.  
 
In een motie samen met D66 en Nieuw Lisse zullen we het college oproepen de 
mogelijkheden te onderzoeken en de raad hier zo spoedig mogelijk over te 
rapporteren. 
 
Voorzitter, wij gaan graag eind dit jaar met het college het gesprek aan over 
toekomstbestendig maken van de meerjarenbegroting. Uw analyse en plan van 
aanpak zien wij met interesse tegemoet.  
 
Het is goed dat het college versterkt oog lijkt te krijgen voor de reservepositie van de 
gemeente Lisse. Al jaren hebben wij de colleges voorgehouden dat er teveel en te 
vaak wordt ingeteerd op de reserves. En dat de jarenlange afnemende reserve voor 
accommodaties en onderwijs een zorgwekkend beeld schetsen.  
Deze opvattingen kregen toen echter onvoldoende gehoor. 
 
Voorzitter, het college geeft terecht aan dat keuzes gemaakt moeten worden. Maar 
dan ook echt. Want hoelang zijn we nou al niet bezig met het herinrichten van het 
accommodatiebeleid? De raadsbreed aangenomen motie van de VVD waarin werd 
opgeroepen tot efficiënter gebruik van culturele, maatschappelijke en 
sportaccommodaties dateert al van 2015. Doelstelling was vrijspelen van 
accommodaties om structurele lasten te verlagen. We zijn inmiddels vijf jaar verder. 
 
In tegenstelling tot het college willen wij de mogelijkheid tot een omvangrijke 
takendiscussie openhouden. Om tot structureel evenwicht en een gezondere 
reservepositie te komen. 



Voorzitter, daarnaast wijzen wij nogmaals op de noodzaak om meer grip te krijgen op 
Gemeenschappelijke Regelingen en Verbonden Partijen. Het college en de raad 
moeten kritischer zijn op kadernota’s, begrotingen en takenpakketten. En hierbij 
optrekken met andere betrokken gemeenten. De doelstellingen hierbij zijn: 
Meer scherpte in de bestuurlijke organisaties, besef van doelmatig en doelgericht 
sturen en een lagere jaarlijkse financiële bijdrage van de betrokken gemeenten.  
Gemeenschappelijke Regelingen moeten de financiële pijn mee helpen dragen. 
 
Voorzitter, het college noemt diverse voorbeelden van woonprojecten die lopen of in 
gang gezet kunnen worden. Dat ziet er goed uit, zeker met de genoemde extra focus 
voor starters, senioren, alleenstaanden en arbeidsmigranten.  
Maar dit zijn slechts voornemens of plannen op papier.  
 
Met ELKA zijn we in 2012 gestart en nu pas wordt er gebouwd. Dever Zuid en 
Geestwater zit al minstens net zo lang in de pijplijn en er is nog geen zicht op een 
startmoment. Met Nieuw Meerzicht zijn we meer dan vijf jaar bezig geweest en 
eindelijk wordt er gebouwd. Met gemak kunnen wij meer voorbeelden noemen. 
 
We zijn dan ook zeer benieuwd hoeveel jaar het nog gaat duren voor de door het 
college genoemde woonprojecten de spreekwoordelijke spade echt de grond in zal 
gaan. Hierbij denken wij aan Swets en Zeitlinger, Dever Zuid/Geestwater, de 
Rembrandtschool, het It’s pand, Nieuw Trompenburg en Grevelingen-Zuid. 
 
Wij kunnen ons zeer vinden in het voornemen reizen per fiets over grotere afstanden 
te stimuleren. En het regionale fietsnetwerk hiertoe beter in te richten. 
Maar we zijn al veel langer in overleg over een betere bereikbaarheid van de regio 
per auto. Hierop wordt in de reactie van het college niet ingegaan.  
 
Het lijkt erop dat het college al aan het voorsorteren is op de Poelweg in Lisse zuid. 
En de discussie met de raad over mogelijke andere -en wellicht betere opties- uit de 
weg lijkt te willen gaan of voor zich uit wil schuiven.  
Daarom nog maar eens de oproep aan het college om met een concrete datum en 
programma voor dit overleg te komen. 
 
Tenslotte de regionale economische agenda. Het college geeft aan het met onze 
fractie eens te zijn dat er in 2021 een gedegen evaluatie moet komen over behaalde 
resultaten en het functioneren van de Economic Board.  
 
De fractievoorzitters hebben ook in een recent gehouden overleg met de 
rekenkamercommissie gevraagd om aandacht voor dit onderwerp. Dit ook in relatie 
tot de lokale economie. Het is van belang dat deze informatie eerst boven tafel komt 
voordat een besluit over een mogelijk vervolg kan worden genomen. 
 
Voorzitter tot zover de korte beschouwing van de VVD. 


